
Extra raadsvergadering: doelgroepenvervoer Noordoost Fryslân 
 

De raad heeft donderdag in een extra vergadering unaniem een motie over de aanbesteding van het 
doelgroepenvervoer in Noordoost Fryslân aangenomen. De raad maakt zich zorgen over de 
werkgelegenheid en het vervoer van kwetsbare doelgroepen en roept het college op om deze 
zorgen vóór maandag 11 september kenbaar te maken bij de verantwoordelijke bestuurders van het 
Mobiliteitsbureau. Ook wil de raad weten of baangarantie van taxichauffeurs toch nog in de nieuwe 
aanbesteding kan worden opgenomen. ‘Omdat de nieuwe OPOV-regeling en CAO nog niet zijn 
vastgesteld, lijkt er nog geen garantie voor het behoud van de werkgelegenheid van de chauffeurs’, 
aldus CDA-raadslid Romke van der Wal die de motie indiende namens alle fracties. ‘We willen ook de 
bestuurders oproepen dit kenbaar te maken aan de andere verantwoordelijke raden.’ 
 
De raadsbrede motie kwam er niet zonder slag of stoot. De extra vergadering, op initiatief van de 
FNP, startte met een betoog van fractievoorzitter Sjoerd Groenhof. ‘Hjir stiet in teloarsteld man en 
dêr sit in teloarstelde fraksje.’ Groenhof zei voor onvoldongen feiten te staan. Het ergste vond hij 
nog dat de raad niet door het college is geïnformeerd. ‘Dizze gong fan saken fyne wy slim te 
betreurjen.’ Wethouder Sjon Stellinga reageerde vanuit het college. ‘Op 20 juli bent u als raad uiterst 
zorgvuldig voorzien van informatie. U bent dus uitvoerig geïnformeerd.’ Daarop volgde een vurig 
debat waarbij er verwijten over en weer waren. Via www.raad-achtkarspelen.nl is de vergadering 
terug te kijken en beluisteren. 
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